
Osiemnasta sesja Rady Miejskiej odbyta 

 w dniu 31 marca 2016 roku  w Trzcińsku-Zdroju 

_______________________________________________________ 

P R O T O K Ó Ł Nr XVIII/ 2016 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 

31 marca 2016 roku 

 
Miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 

 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 15 

00
 

 

Czas zakończenia obrad - godz. 16
 06

 

 

Rada w składzie - 15 Radnych 

 

W obradach uczestniczyło – 13 Radnych 

 

Brak radnych: 

1. Pani Maria Woźniak 

2. Pan Mirosław Jabłoński 

 
co stanowi – 86,66% 

 

Obrady XVIII sesji otworzył Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej pan  Robert Kowalski, 

który przywitał wszystkich zebranych: radnych, Zastępcę Burmistrza, Pana skarbnika 

Kierowników i dyrektorów jednostek organizacyjnych Gminy, sołtysów i wszystkich gości 

obecnych na sesji. Stwierdził quorum na podstawie listy obecności - 12 radnych obecnych. 

/ lista obecności stanowi załącznik Nr  1_ do niniejszego protokołu/.  

 

W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i jednostek 

organizacyjnych z terenu gminy Trzcińsko– Zdrój, Zastępca Burmistrza, Skarbnik Gminy, 

mieszkańcy miasta. 

 

/lista obecności stanowi załącznik Nr  2 i 3_ do niniejszego protokołu/. 

 

Do punktu I. 2  Przyjęcie porządku obrad  

 

Przewodnicząca obrad- czy są wnioski o zmianę porządku obrad? 

 

Nie zgłoszono. 

I.   Sprawy regulaminowe: 

1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 

2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 
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3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 

II. Wręczenie stypendiów sportowych. 

III. Informacja Burmistrza Gminy. 

IV. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

V. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli. 

VI. Interpelacje i zapytania radnych. 

VII. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1. w sprawie  przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania  

bezdomności zwierząt na terenie gminy Trzcińsko-Zdrój w 2016 roku“ (druk nr 

XVIII/133/2016); 

2. w sprawie podpisania listu intencyjnego  dotyczącego utworzenia Sieci tras rowerowych 

Pomorza Zachodniego  (druk nr XVIII/134/2016); 

3. zmieniająca uchwałę w sprawie opłaty targowej (druk nr XVIII/135/2016); 

4. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na 

czas oznaczony do 3 lat. (druk nr XVIII/136/2016); 

5. sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój  (druk nr XVIII/137/2016); 

 

VIII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

IX. Wolne wnioski i informacje. 

X. Zakończenie sesji. 

 

Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
 

Przewodniczący obrad– protokół był do wglądu w Biurze Rady i teraz jest dostępny na sesji, 

czy ktoś chce wnieść uwagi do protokołu? 

 

Nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący obrad– wobec tego, że nie ma uwag proponuje przyjąć protokół z 

poprzedniej sesji bez odczytywania. 

 

- za- 13- głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z XVII sesji Rady Miejskiej został przyjęty 

jednogłośnie 

 

Do punktu II. Wręczenie stypendiów sportowych. 
Burmistrz Gminy wręczył stypendia sportowe przyznane zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej 

w Trzcińsku-Zdroju dla Pani Katarzyny Grabowicz, Pana Karola Gontarza, Pana Miłosza 

Moski, Pana Macieja Osetka i Pana Pawła Sarneckiego. Pogratulował sportowcom i rodzicom 

udanych dzieci. 

 

Do punktu II.  Informacja Burmistrza Gminy. 
 

Informacje przedstawił Burmistrz pan Zbigniew Kitlas– informacja stanowi załącznik nr 4 do 

niniejszego protokołu.  

 

Radny pan Zbigniew Wiśniewski- czy Pan Burmistrz zapyta o kurs autobusów do Piaseczna, 

Babina w PKS Szczecin o godzinie 10 następny autobus został zlikwidowany. 
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Burmistrz pan Zbigniew Kitlas- pismo było wysłane, ale odpowiedzi nie mamy jeszcze 

ponowimy to. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

 

Do punktu III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 

Informację przedstawił Wiceprzewodniczący Rady Pan Robert Kowalski- do biura rady 

wpłynęły pisma, które Radni otrzymali na pocztę elektroniczną.  

 

Pytań nie zgłoszono. 

 
 

Do punktu IV. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w 

sprawie przeprowadzonych kontroli. 
Informację przedstawił przewodniczący komisji pan Zdzisław Iwanicki, informacja stanowi 

załącznik nr 5 i 6 do niniejszego protokołu. 

 

Radny pan Zdzisław Iwanicki- cały czas nasuwało mi się podczas tej kontroli i ludzie mnie 

pytają w jakim celu te działki zostały zakupione. Czy Gmina chciała je z zyskiem sprzedać 

czy inwestować. 

 

Burmistrz pan Zbigniew Kitlas- odpowiem o tym, że kupiliśmy, to by zamienić to na inną 

działkę by reaktywować wydobywanie borowin. Były to zrobione ruchy wiedząc, że 

moglibyśmy to reaktywować, nie wiedzieliśmy, że będą problemy z zamianą i z działką, bo 

należy mieć uprawienia jak na kopalnie. My nie zamieniliśmy się mamy nadzieję teraz to 

sprzedać, bo jest to klasa ziemi V i można tam zasadzić las lub na uprawy rolne, ostatnio 

sprzedaliśmy 5ha i teraz przystępujemy do negocjacji. Za taką kwotę sprzedamy, że nie 

stracimy, ale zysku nie będzie. Jak byśmy wcześniej się zamienili na tereny bagniste to nie 

zrobiliśmy tego i dobrze bo tam tych terenów nie mielibyśmy szans sprzedać. 

 

Radny pan Zdzisław Iwanicki- po co Gmina to robiła, przecież jak ktoś chciał robić 

kopalnie to mógł sam zakupić teren. Kilka lat leży ta ziemia i pieniądze są zamrożone. 

 

Burmistrz pan Zbigniew Kitlas- teraz będą negocjacje. Niektórzy na nie może czekają, bo w 

przetargu nieograniczonym należy zapłacić gotówkę po przetargu a w negocjacjach można 

rozłożyć na raty. 

 

Więcej  pytań nie zgłoszono. 

 

Do punktu V. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Przewodniczący obrad- czy są interpelacje i zapytania? 

 

Radny pan  Janusz Pieróg-  mamy inwestycje ogrodzenie placu zabaw w Rosnowie na jakim 

jest to etapie, czy zostały już wznowione granice.  

 

Zastępca burmistrza pan Emilian Osetek- odpowiedź pan Jabłoński dostał na komisji, ale 

zapytam w jakich terminach zostanie to zrobione. 
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Więcej  pytań nie zgłoszono. 

 

 

Do punktu VII. 1. Podjęcie uchwały w sprawie  przyjęcia „Programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania  bezdomności zwierząt na 

terenie gminy Trzcińsko-Zdrój w 2016 roku“ (druk nr XVIII/133/2016); 

 
Przewodniczący obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych. Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na 

komisji i została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13- głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XVIII/133/2016 stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VII. 2. Podjęcie uchwały w sprawie podpisania listu 

intencyjnego  dotyczącego utworzenia Sieci tras rowerowych Pomorza 

Zachodniego  (druk nr XVIII/134/2016); 
Przewodniczący obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych. Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na 

komisji i została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13- głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XVIII/134/2016 stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VII. 3. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie opłaty 

targowej (druk nr XVIII/135/2016); 
Przewodniczący obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych. Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na 

komisji i została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13- głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XVIII/135/2016 stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VII. 4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony 

do 3 lat. (druk nr XVIII/136/2016); 
Przewodniczący obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych. Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na 

komisji i została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13- głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XVIII/136/2016 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VII. 5. Podjęcie uchwały sprawie uchwalenia zmiany budżetu 

Gminy Trzcińsko-Zdrój  (druk nr XVIII/137/2016); 
 

Przewodniczący obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych. Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na 

komisji i została zaopiniowana pozytywnie. 
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Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13- głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XVIII/137/2016 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich 

sesjach.  
 

Przewodniczący obrad- Radni otrzymali odpowiedzi na interpelacje złożone na poprzedniej 

sesji część odpowiedzi było udzielonych na pocztę elektroniczną. Czy radni są 

usatysfakcjonowani odpowiedziami, czy jeszcze, są jakieś zapytania?  

 

Nie zgłoszono. 

 

Do punktu. VII.  Wolne wnioski i zapytania 

 
Przewodniczący obrad- Czy są wolne wnioski lub zapytania? 

 

Radny pan Janusz Pieróg- zaistniała taka sytuacja z moim wnioskiem formalnym z ostatniej 

sesji w sprawie przejazdu do drogi 1135 będzie przebiegał przez wyremontowaną drogę i nie 

będzie to przez ul. Wiosenną, wobec czego wnoszę by odstąpić od realizacji mojego wniosku 

formalnego w w/w sprawie zgłoszonego na XVII sesji. 
 

Przewodniczący obrad-czy są pytania do tego wniosku? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- kto jest za wniosek formalnym jaki zgłosił radny pan  Janusz 

Pieróg? 

 

- za- 13- głosów 

 

Przewodniczący obrad-  stwierdzam, że wniosek formalny radnego Pieroga został przyjęty. 

 

Radny pan  Zbigniew Wiśniewski-  w sprawie zadań inwestycyjnych czy to prawda, że nie 

odbędzie się inwestycja budowa świetlicy w Piasecznie i zwracam się by środki ze świetlicy 

przeznaczyć na drogę do Piaseczna jest to droga w bardzo złym stanie.  Proszę o dopisanie do 

tego punktu zadanie nr 7 przebudowa nawierzchni dróg gminnej na działce 279 w 

miejscowości Piaseczno. 

 

Radny pan  Antoni Śliwiński-  czy jeśli środki ze świetlicy przesuniemy na tą drogę to 

zrezygnujemy z remontu świetlicy? 
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Radny pan  Zbigniew Wiśniewski-  pan Radecki powiedział, że w tym roku nie ma szans na 

remont świetlicy. 

 

Radny pan  Antoni Śliwiński-  powiedział, że nie ma szans na złożenie wniosku, ale nie 

powiedział, że nie będzie to robione, tylko, że do Lidera mogą zostać złożone wnioski. 

 

Skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski-  jak umieścimy tą inwestycje w przyszłym 

roku? Bo my ja przeniesiemy na rok przyszły ja będą potrzebował na wkład własny 

przeniesiemy na przyszły rok. Czyli przenosząc cała inwestycję, czyli wydatek i dochód nasz 

wkład własny około 100 tys. zł dlatego wynik tegoroczny musi być wyższy o ten nasz wkład 

własny. Jeśli mi pan zwiększy wydatki inwestycyjne z tytułu dróg, to urwiemy pieniądze na 

świetlicę. Na przyszły rok muszę mieć 750tys. zł cały wydatek, czyli dochody z tytułu dotacji 

przeniesione zostaną na przyszły rok. 

 

Radny pan  Zbigniew Wiśniewski-  czyli na przyszły rok zostanie przeniesiona cała kwota 

nie ruszona ani grosza. 

 

Skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski-  nie wiem, bo może okazać, się że w tym roku 

już coś wydamy. 

 

Radny pan  Zbigniew Wiśniewski-  czyli coś może zostać wydane i wówczas zabraknie. Bo 

nie ma pewności, że te pieniądze nie zostaną ruszone. 

 

Skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- jak my już będziemy wiedzieli, że nie ruszymy 

inwestycją w tym roku to wówczas całą kwotę przeniesiemy na przyszły rok jeśli nie będzie 

potrzeby, że w tym roku poniesiemy wydatki na świetlicę. Ta kwota nie będzie przeniesiona 

na inne zadanie, ale jest tu nasz wkład własny wynik roku 2016 może być wyższy o 

niewykorzystany wkład własny, bo będzie musiał być włożony w przyszłym roku.  

 

Radny pan  Zbigniew Wiśniewski-  jak my mamy włożone pieniądze to nie możemy zacząć 

budowy tej świetlicy? 

 

Skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- jeśli nie ma podpisanej umowy na 

dofinansowanie to nie możesz mieć kosztów. 

 

Burmistrz gminy  Zbigniew Kitlas- w tym roku może nie być naboru. 

 

Skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski- może być tak, że poniesiemy koszty a z jakiś 

przyczyn dofinansowania nie dostaniemy. 

 

Burmistrz gminy  Zbigniew Kitlas- jak były nabory i składaliśmy wnioski to dostawaliśmy 

dofinansowanie. Zawsze może się to zmienić.  

 

Radny pan  Zbigniew Wiśniewski-  a jak nie dostaniemy dofinansowania? 

 

Burmistrz gminy pan Zbigniew Kitlas-  to wówczas będziemy się zastanawiać bo tak było ze 

świetlicą w Rosnowie i tam robiliśmy z własnych środków. Miało to dużo nie kosztować a 

wiemy ile wyniosło. Jeśli będzie nas stać myślę, że jak nie w tym roku to w przyszłym do 

póki jak jest szansa na pisanie wniosków i dofinansowania to korzystajmy z tego. 
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Skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- nie zabierajmy, dlatego środków z tego 

zadania. 

 

Radny pan Zbigniew Wiśniewski- musimy zabrać na dokończenie chodnika. Bo było na 

wykup i na geodetę a wykonanie chodnika. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek-  jak będziemy mieli akt notarialny, to będziemy to 

robić. 

 

Radny pan Zbigniew Wiśniewski- w takim razie ja wycofuje wniosek formalny pod 

warunkiem, że księgowy da słowo, że te pieniądze nie zostaną ruszone na nic innego. 

 

Skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- zawsze uzgodnienia były dotrzymywane. 

 

Przewodniczący obrad-  poprosił o wręczenie stypendium dla rodzica pana Miłosza Moski. 

 

Burmistrz gminy pan Zbigniew Kitlas-  wręczył list gratulacyjny dla Miłosza Moski. 

 

Radny pan Zbigniew Wiśniewski- proszę nie zapomnieć o tej drodze bo ona jest w fatalnym 

stanie, a tam ma być zrobiona ścieżka rowerowa. Jak nie ma pieniędzy na całość to może 

odcinkami ona była by robiona 45 lat temu. 

 

Przewodniczący obrad-  to na przyszłe lata może jako dojazd do gruntów rolnych. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek-  to wszystko zależy od środków na wkład własny 

z tych dróg publicznych na drogi mamy na 2 miliony złotych to są 4 drogi, trzeba mieć 30% 

wkładu własnego. Za chwilę będzie możliwość remontowania ulic, ale będziemy się 

zastanawiać skąd wziąć na wkład własny. Każdy z nas wie o stanie dróg ale każdy z nas wie 

też o stanie budżetu i każdy urzędnik wie o programach. 

 

Radny pan Zbigniew Wiśniewski- wszystko się zgadza ale proszę by o tej drodze pomyśleć. 

 

Burmistrz gminy pan Zbigniew Kitlas- chciałbym to zrobi, ale nie w tym czy przyszłym 

roku. 

 

Radny pan Zbigniew Wiśniewski- nasza droga była zapisana w planie remontów dróg. 

 

Burmistrz gminy pan Zbigniew Kitlas- tak też było z drogami powiatowymi to musimy 

partycypować w kosztach. A na Gogolice były środki na drogę teraz złożyli wniosek i my 

czekamy na realizację. Może to będzie odcinkami. Bo droga na Gogolice jest fatalna. 

 

Radny pan Zbigniew Wiśniewski- po zebraniu w Piasecznie mieszkańcy nas zobowiązali, by 

tą drogę wpisać w plan remontów i zrobić. 

 

Burmistrz gminy pan Zbigniew Kitlas-  tak było z wodą w Tchórznie bo chcieliśmy to zrobić 

i udało nam się szybko. Gdybyśmy mieli pieniądze to byśmy to robili.  

 



 9 

Radny pan Zdzisław Iwanicki-  czy ten wkład własny rzeczywiście jest 30% bo ja słyszałem, 

że niższy. Ja nie mówię, o programie, a wiem że nawet do 90% można otrzymać 

dofinansowania.  

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- ja mówię o programie na który złożyliśmy wnioski 

tam jest dofinansowanie 67,67%. 

 

Burmistrz gminy pan Zbigniew Kitlas- to jak z oczyszczalnią ścieków, ale ile nie dostaniemy 

to nie wiadomo według dokumentacji jest 12 milionów, ale o cenie zadecyduje przetarg. 

 

Sołtys sołectwa Piaseczno pan Robert Juchlke-  proszę o remont drogi w Piasecznie bo 

dziury są takie, że ludzie omijając je wjeżdżają na chodnik. Druga sprawa by w okresie letnim 

pojemniki na butelki plastikowe i szkło wywozić co tydzień, bo tam jest pełno butelek wkoło. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- pan Skiba będzie wywoził jak jest w specyfikacji. 

 

Burmistrz gminy pan Zbigniew Kitlas-porozmawiamy z panem Skiba. 

 

Przewodniczący obrad- czy w specyfikacji pan Skiba ma wykazane ile koszy wywozi? 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- tylko częstotliwość. A tu jest też sprawa opłaty za 

śmieci, bo my wykazaliśmy, za jaką kwotę kupimy kosze i nie możemy ich kupić nie 

wiadomo ile, ale tyle ile wyliczyliśmy. 

 

Burmistrz gminy pan Zbigniew Kitlas- jak byłby skup butelek byłoby rozwiązanie.  

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- będziemy tam z panem Piotrem Bugajskim. 

 

Przewodniczący obrad-  ostatnie łatanie dróg było zrobione w sposób nieodpowiedni. 

 

Sołtys sołectwa Chełm Dolny pan  Wojciech Kiman-  jest problem w Chełmie z dzikami, 

dziki niszczą plac zabaw i chodzą po wsi. A zwierzyna wychodzi z lasu myśliwi mogą tam 

pilnować. 

 

Więcej wniosków i zapytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad-  chciałbym przypomnieć, że do 30 kwietnia należy złożyć 

oświadczenie majątkowe. 

 

Do punktu. VIII.   ZAKOŃCZENIE  SESJI . 
 

O godzinie 16
16

– Przewodniczący obrad zamknął XVIII sesję Rady Miejskiej. Dziękując 

wszystkim za przybycie.  
 

 

Protokołowała: 

Sylwia Tyrpa                                           
 


